
 Styrelse möte Datum 2014-12-07 

 
 

Årnäs Båtklubb 

Plats  Hos Ulric Ljungberg, Höjentorp 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 
 
 §2 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
 §3 
Närvarande på mötet  förkortas 
Lars Jerkrot   LJ 
Per Stenhammar  PS 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
Tord Andersson  TA 
Ulric Ljungberg  UL 
Thomas Johansson  TJ 
 
 §4 
 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes 
TA. 

 §5 

 
Föregående mötes protokoll gicks igenom, inget direkt att 
notera eller att ta upp igen. Men sophantering ang extra kärl 
under juli skall tas upp  igen och utredas. Vi funderar på att 
ha fler tunnor, att omfördela antalet tunnor som finns eller 
extra tömning i juli på något sätt. 
 
 §6 
 
Ang stölder i båthamnar; En viktig sak är att klubbar bör 
börja tidigare och sluta senare med sin bevakning. Detta 
upplägg beslutades på mötet, UL tar hand om detta i 
planläggningen för nattvakt 2015. 

 
   §7 

 
Mer angående sophämtningen; Extra tömning kostar 2500:- 
/ månad. Ett alternativ är en större container- pris skall 
kollas.Ett tredje sätt är att ha bara ett kärl vår- höst men flera 
under högsäsongen. 
 
Soptömnings frågan tas till årsmötet. 
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Årnäs Båtklubb 

§8 
   

Diskussion ang elförbrukningen som ökat 2014. 
Fiskebåtarna drar en hel del men de betalar sin andel så 
detta är under kontroll just nu. Ingen annan åtgärd vidtas. 
 
Vidare diskuterades ang fiskebåtarna hur denna verksamhet 
påverkar och skall hanteras av ÅBK. Förslag skall lämnas till 
årsmötet ang hur yrkesverksamhet skall bedrivas i ÅBK 
hamn anläggning. 

 
§9 

 
Medlemsfrågor; ULj kunde rapportera att läget är under 
kontroll just nu. BÅ påpekade att han behöver mer djup till 
en båt- byter plats med ULj 

 
 §10 
 
Ekonomin gicks igenom. BJ hade gjort en sammanställning 
som vanligt, denna kommer att biläggas original protokollet. 
 
 §11 
 
Vi behöver nya  gästbåtplats biljetter. BÅ kollar vad tryck av 
dessa kostar. Detta arbete pågår. 
 
 §12 
 
Arbetsdagarna; Förslag kom upp om att omarbeta 
arbetsdagarna och deras placering/ tid. 
Arbetsplikten är 10 h, de arbetspass ÅBK har är på 15 h, så 
man kan som medlem välja lite när man kan delta. 
 
Funderingar kring att dra in ett kvällspass på hösten?? 
Ett nytt i slutet av juni? 
Definitivt ska vi ha ett lördags pass på våren och ett på 
hösten. 
 
Detta skall diskuteras vidare och ett förslag läggas på 
årsmötet. 
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Årnäs Båtklubb 

§13 
   

Ang kommun möte; Spolplatta kommer att bli nästa lagkrav. 
I detta fall får tex Båtgården ej söka LOVA bidrag.  
Diskussion följde men beslutet blev att ÅBK gör ingen åtgärd 
ang spolplatta i nuläget. 
 
Vidare så har kommunen kommit fram till ett förslag där de 
skall dra fram ledning för avlopp till en central plats för 
anslutning till en VA/ Toa tömnings pump. Det blir även en 
vatten ledning lagd i samma projekt. När detta är beslutat av 
kommunen kan ÅBK ta nästa steg. ÅBK har insänt ansökan 
om bidrag till toatömning till Länsstyrelsen. En toapump 
anläggning kostar ca 40.000:- i dagsläget. 
 
 §14 
 
Årsmötet skall hållas den 22/2 -15, Österängs bygdegård 
16.00- LJ kollar lokalen.  
Ett förslag som skall läggas gäller omskrivning i stadgarna 
gällande hur ÅBK prissätter båtplatser. Detta förslag tas 
fram av PS till nästa styrelse möte. 
 

§15 
 
Mail listan skall uppdateras, det visade sig att BH inte fått 
mail som det är avsett. 
 
 §16 
 
Avgift för arbetsdagar och nattvakt kommer att debiteras 
under hösten 2014.  Ordnas av BJ. 
 

   §17 
 

Nästa möte 25/1 -15 hos PS; Start kl 18.00. 
 
 
Vid protokollet 
Per Stenhammar 
 
------------------------------------------------------------- 
Protokollet justeras: 
Tord Andersson 
 
.------------------------------------------------------------- 


